
UPPSALAEKONOMERNA

Föreningen  Uppsalaekonomerna  -  Styrelsemöte
Datum:  2024-OC)-23

Tid:  17:50  -  20:27

Plats:  Arenan

Närvarande:

*  Alexander  Engdahl

*  Iris  Heike

*  Svante  Brundin

*  Fanny  Långström

*  Malte  Gustafsson

*  Alex  Reeves

*  Lily  Pairawan

*  Theo  Wessman

*  Jamal  Ahmed

Frånvarande:

*  Nora  Lawlor

Protokoll

jl  Mötets  öppnande

Alexander  förklarade  mötet  öppnat.

g2 Tillägg  av  övriga  punkter

Punkterna  "Studieunderlag",  "FTG-protokoll"  och  "Kommande  styrelsemöten"
lades  till.

g3 Godkännande  av  föredragningslistan

Styrelsen  beslutade:

Att  godkänna  föredragningslistan  med  föreslagna  ändringar.

j4  Godkännande  av  föregående  mötes  styrelseprotokoll
Styrelsen  beslutadea

Att  godkänna  föregående  ordinarie  mötes  styrelseprotokoll  med  föreslagna
ändringar.

i5  Beslut  fattade  per  capsulam
Beslut  fattade  per  capsulam  lades  till  handlingarna.
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i6  Godkännande  av  beslutsliggare
Styrelsen  beslutade:

Att  godkänna  beslutsliggaren  med  föreslagna  ändringar.

j7  Val  av  justerare

Styrelsen  beslutade:

Attväl5a  Fanny  Långström  och Iris Heike till  justerare.

g8  Ciodkännande  av  närvaro-  och  yttranderätt
Inga  adjungeringar.

j9  Tempen  på  UG

UG har  ännu  inte  haft  något  möte  men  Iris  rapporterade  att  hon  planerat  in
möten  med  Utskottsgruppen.

g10 Tempen  på Kontaktdagarna

Svante  rapporterade  att  de ligger  i god  fas  med  att  uppnå  målen.

Iris  rapporterade  att  de haft  en kick-off  med  alla  projektmedlemmar  i form  av en
kräftskiva.  Vidare  berättade  hon  att  medarbetaransökan  har  genomförts.

gl1 Tempen  på  ansvarsområden

Alexander  (Ordförande)  -  Alexander  rapporterade  att  han  haft  möte  med
överbibliotekarien  samt  att  han  deltagit  på U9. Till  sist  berättade  han  om  sitt
deltagande  på Kontaktdagarnas  stormöte  och  annan  intern  representation.

Iris  (Vice  ordforande)  -  Iris  rapporterade  att  hon  haft  sin  andra  budgetutbildning
med  utskottsordföranden,  samt  att  hon  deltagit  på "KD  x Recceveckorna"  och
Recceveckornas  slabb.  Vidare  berättade  hon  om  hennes  budgetutbildning  med
diverse  projektgrupper  och  att  hon  haft  sitt  första  mål-  och  utvecklingsmöte  för
terminen.  Till  sist  nämnde  hon  sitt  deltagande  på kräftskivan,  ett  internt  event
för  alla  förtroendevalda.

Fanny  (Vice  ordförande  med  utbildrnngsansvar)  -  Fanny  rapporterade  att  hon
tillsammans  med  Alex  Reeves  haft  ett  uppstartsmöte  med  den
företagsekonomiska  institutionen.  Vidare  berättade  hon  att  hon  deltagit  på UC) i
Lund  samt  att  hon  deltagit  på ett  möte  med  ledningsrådet.  Till  sist  nämnde  hon
att  fallärenden  har  hanterats  och  att  Utbildningsutskottet  haft
"UTBxRecceveckorna",  ett  event  som  även  denna  termin  blev  väldigt
framgångsrikt.

Svante  (Vice  ordförande  med  naringslivsansvar)  -  Svante  rapporterade  att  han
haft  två  möten  med  Företagsgruppen  med  huvudfokus  på prospektering.  Vidare



berättade  han  att  mycket  tid  lagts  ner  på förberedelser  inför  EY-open  samt  att
han  deltagit  på Recceveckornas  slabb.

Malte  (Skattmastare)  -  Malte  rapporterade  att han  har  haft  två
budgetutbildningar  och  att  det löpande  arbetet  med  kårens  ekonomi
tillsammans  med  Vice  skattmästaren  går  bra. Vidare  berättade  han  om  sitt
första  möte  med  UEAM  samt  att  arbetet  med  bokslutet  pågår.

Laly (Alurnnansvar)  -  Lily  rapporterade  att  hon  är i planeringsfasen  med
alumneventet.

g12 Rapportering  från  UUFS
Alexander  berättade  att  de nu har  tillsatt  en handläggare.

j13  Tempen  på STRUT

Fanny  berättade  att  de har  haft  ett  möte  där  det diskuterades  examensceremoni
och  planering  av kick-off  på Erken  för  alla  engagerade  inom
Utbi1dningsutskottet.

!g14 Återrapportering  från  centrala  studentrepresentantuppdrag
Alex (sarnhällsvetenskapliga  fakultetsnannnden)  - Alex  hade  ingenting  att
rapportera.

Svante  (kornrnittän  för  lika  villkor)  - Svante  rapporterade  att de hittat
representanter  från  flertalet  kårer  som  ska vägleda  kommittän  för  lika  villkor
vid  tillsättningen  av fler  representanter  på lokal  nivå.

Malte  (närnnden  for  excellenta  lärare)  - Malte  hade  ingenting  att  rapportera.

Alexander  (intendenturstyre1sen)  - Alexander  hade  ingenting  att  rapportera.

Theo  (beredrnngsgruppen  för  pedagogiska  pnset)  - Theo  hade  ingenting  att
rapportera.

Nora  (sarnverkan  för  fysisk  och  psykisk  halsa)  - Nora  var  inte  närvarande  under
styrelsemötet.

Ins (forskn'ingsgruppen)  - Iris  hade  ingenting  att rapportera.

j15  Tempen  på UEAM

Malte  rapporterade  att det första  mötet  för  terminen  ägt rum.  Vidare  berättade
han att de planerat in en workshop, fö5t av en "after-work".
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g16 IT-rollens  framtid

Styrelsen  valde  att  bordlägga  denna  punkt  tills  resterande

propositioner/motioner  som  är uppe  för  andra  läsning  ska  tas  ställning  till  av

styrelsen.

g17 Utredningar  och  projekt

Styrelsen  diskuterade  syften  och  bestämde  titlar  för  utredningarna

"Uppsalaekonomernas  stadgar",  "Investeringar  1 verksamheten",  "Frarntida

förtroendeposter",  "Engagemangsnytta  och  subventioner",  "Uppsalaekonomernas

presidium",  "Kontaktdagarna  2025".  Styrelsen  fattade  därefter  beslut  om  vilka

från  styrelsen  som  ska  vara  ansvariga  för  utredningarna.  Därefter  bestämde

styrelsen  titel  på samtliga  projekt  och  fattade  beslut  om  vilka  från  styrelsen  som

ska  vara  ansvariga  för  respektive  projekt.

Styrelsen.  beslujade:

Attväl5a  Nora Lawlor  och Alexander  Engdahl  till  ansvariga  för utredningen
"Uppsalaekonomernas  stadgar".

Attvälja  Malte  Gustafsson,  Jamal  Ahmed  och  Nora  Lawlor  till  ansvariga  för

utredningen  "Investeringar  i verksamheten".

Attväl'3a Theo Wessman, Lily  Pairawan  och Svante Brundin  till  ansvariga  för
utredningen  "Framtida  förtroendeposter".

Attvälja  Iris  Heike,  Fanny  Långström  och  Malte  Gustafsson  till  ansvariga  för

utredningen  "Engagemangsnytta  och  subventioner"

Attvä5a  Jamal  Ahmed,  Alexander  Engdahl, Iris Heike och Malte Gustafsson till
ansvariga  för  utredningen  "Uppsalaekonomernas  presidium".

Affvä5a  Alex Reeves, Svante Brundin  och Theo Wessman  till  ansvariga  för
utredningen  "Kontaktdagarna  2025".

Attväl5a  Alex  Reeves, Fanny  Långström  och Iris Heike till  ansvariga  för projektet
"Medlemsveckan".

Attvälja  Lily  Pairawan  och  Svante  Brundin  till  ansvariga  för  projektet

"Alumnevent".

AttvM4a  Alexander  Engdahl,  Jamal  Ahmed  och Theo Wessman  till  ansvariga  för
projektet  "Föreningstämman".

AttvM3a  Iris Heike, Lily  Pairawan  och Nora Lawlor  till  ansvariga  för projektet
"Gräddanhelgen".

Attväl5a  Malte Gustafsson, Jamal  Ahmed  och Theo Wessman  till  ansvariga  för
projektet  "Halvårsbokslut".

Affvälja  Fanny  Långström,  Alex  Reeves  och  Alexander  Engdahl  till  ansvariga

[ör  projektet  "Kårvalet".
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g18  Övriga  punkter

A) Studieunderlag

Theo  lyfte  punkten  och  informerade  styrelsen  att  föreningen  Uppsala

systemvetare  i nuläget  erbjuder  sina  medlemmar  studieunderlag  för  kurser

inom  systemvetenskap.  Därefter  diskuterade  styrelsen  punkten  och  landade  i att

STRUT  skulle  undersöka  vidare  om  Uppsalaekonomerna  bör  erbjuda

studieunderlag  åt sina  medlemmar.

B) FTCi-Protokoll

Svante  lyfte  punkten  och  frågade  styrelsen  om  det  önskas  protokoll  från  möten
med  Företagsgruppen.  Styrelsen  diskuterade  därefter  punkten  och  kom  överens
om  att  det  vore  önskvärt.

C) Kommande  styrelsemöten

Styrelsen  diskuterade  upplägget  av  möten  under  november  månad.

g19  Tid  för  nästa  styrelsemöte

Nästa  styrelsemöte  är 2024-10-Og  kl.  17:00.

j20  Mötet  avslutades

Alexander  förklarade  styrelsemötet  avslutat.
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Vid  protokollet:

Jamal  Ahmed

Sekreterare

Justerare

Iris  Heike

Justerare

J.A.





Styrelseutredning
Uppsalaekonomernas stadgar

Presenterades 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Uppsalaekonomernas stadgar

Projektgrupp: Nora Lawlor och Alexander Engdahl

Presenterades: 2024-09-23

Syfte
Utredningen syftar till att göra en djupgående analys av nuvarande stadgar, och
lägga fram förslag till styrelsen med eventuella ändringar i stadgarna som
styrelsen beslutar att skicka in som propositioner till föreningsstämman.



Styrelseutredning
Investeringar i verksamheten

Presenterades 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Investeringar i verksamheten
Projektgrupp: Malte Gustafsson, Jamal Ahmed och Nora Lawlor

Presenterades: 2024-09-23

Syfte

Syftet med utredningen är att kartlägga och undersöka investeringar som kan

förbättra och underlätta den löpande verksamheten.



Styrelseutredning
Framtida förtroendeposter

Lades fram för beslut: 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Framtida Förtroendeposter

Projektgrupp: Theo Wessman, Svante Brundin, Lily Pairawan

Presenterades: 2024-09-23

Syfte

Denna utrednings syfte delas in i två primära segment som båda kopplas till

framtida förtroendevaldskara samt dess uppbyggnad och struktur

En del av syftet kommer bli att undersöka näringslivsutskottets verksamhet

samt hur vi kan utveckla utskottet för att de ska få en självständig roll inom

kåren.

Den andra delen av utredningen kommer syfta till att undersöka möjligheten

att utöka förtroendevaldskaran i framtidsbenet i form av två poster för UEAMs

portföljförvaltare.



Styrelseutredning
Engagemangsnytta och subventioner

Presenterades 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Engagemangsnytta och subventioner

Projektgrupp: Iris Heike, Fanny Långström och Malte Gustafsson

Presenterades: 2024-09-23

Syfte
Utredningen består av två syften.

Första syftet med utredningen är att kartlägga nyttan av att engagera sig i
olika delar av kårens verksamhet i relation till dess arbetsbelastning.

Andra syftet med utredningen är att se över reglementets bestämmelser
under Subventioner (punkt 9), samt ge förslag till styrelsen på ändringar
av reglementets bestämmelser. Utredningen syftar till att förtydliga
nyttan av engagemang genom subventioner med eventuella ändringar.



Styrelseutredning
Uppsalaekonomernas presidium

Presenterades 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Uppsalaekonomernas presidium

Projektgrupp: Jamal Ahmed, Alexander Engdahl, Iris Heike och Malte
Gustafsson

Presenterades: 2024-09-23

Syfte
Utredningen av Uppsalaekonomernas presidium syftar till att undersöka
presidiets storlek och sammansättning.



Styrelseutredning
KD2025

För beslut om syfte 2024-09-23
För: Beslut/diskussion/information

Kontaktdagarna 2025

Utredningsgrupp: Alex Reeves, Svante Brundin & Theo Wessman

Presenterades 2024-09-23

Syfte
Utredningen består av två delar som vi har valt att dela upp i två olika syften.

Det första syftet är att undersöka förutsättningarna inför Kontaktdagarnas
mässa 2025 på grund av de renoveringar som är planerade på Ekonomikum
hösten 2025 och framåt.

Det andra syftet med denna utredningen är att undersöka behovet av
Kontaktdagarnas strategi, och om behovet finns, förnya den.


